
 
Zápis č. 13/2011/VI z jednání

Rady města Rokytnice v Orlických horách ze dne 27.6.2011
Přítomno 4 členové RM + tajemník s hlasem poradním. Rada města schvaluje ověřovateli zápisu pana Petra Mareše a paní
Evu Tuhárskou. Rada města schvaluje zapisovatelkou zápisu paní Ladu Vídeňskou, pracovnici Městského úřadu.
 
Hlasováno o návrhu   4 pro, 0 proti, 0 zdržel
 
Jednání zahájeno: v 16,00 hodin.
 
Starosta města Petr Hudousek konstatoval, že veškerý podkladový materiál k projednávaným bodům byl uveřejněn na
intranetu Města Rokytnice v O. h.
 
1 Schválení programu jednání
Starosta přečetl návrh programu.Ze strany radních nebyly podány žádné doplňující návrhy.
Rada města schvaluje: předložený návrh programu jednání.
Hlasováno o návrhu 4 pro, 0 proti, 0 zdržel
 
2 Plnění usnesení
Tajemník přednesl zprávu o plnění usnesení, kterou předložila zapisovatelka.
Rada města bere na vědomí: zprávu o plnění usnesení předloženou zapisovatelkou.
 
3) Informace – Skatepark
Starosta podal informaci o zájmu mladých lidí na vybudování skateparku. Město vlastní návrh na vybudování skateparku
Rokytnice v Orlických horách je od o.s. SKATE BMX PARK ÚPICE z roku 2007. Po krátké diskuzi byla vzata nabídka na
vědomí.
Rada města bere na vědomí: předložený materiál nabídku návrhu na vybudování Skateparku Rokytnice v Orlických
horách od o.s. SKATE BMX ÚPICE.
Rada města ukládá: zjistit současnou cenovou kalkulaci vybudováni Skateparku Rokytnice v Orlických horách v rozsahu
zpracovaného návrhu z r. 2007.
Zodpovídá: starosta                                                 Termín: do 31.8.2011
 
4) Informační panel ukazatele rychlosti - ulice  5. května v Rokytnici v Orlických horách
Starosta podal informaci o Smlouvě předloženou firmou R.D.E.Engineering., spol.s r.o. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: uzavřít Smlouvu o dílo na dodávku a montáž Informačního panelu ukazatele rychlosti, včetně
přídavného textového panelu a montážního materiálu předloženou firmou R.D.E.Engineering., spol.s r.o.
 
5) Přestavba zavazadlového prostoru rychlého zásahového automobilu Volkswagen Transportér 4x4
Starosta podal informaci o Smlouvě na Přestavba zavazadlového prostoru rychlého zásahového automobilu Volkswagen
Transportér 4x4. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: uzavřít Smlouvu o Přestavbě zavazadlového prostoru rychlého zásahového automobilu
Volkswagen Transportér 4x4, dodavatel firma Jana Adamovičová – opravy motorových vozidel, hasící a kropící techniky.
 
6) Výběrové řízení - Výměna oken ŠJ ZŠ
Mgr. Dušek informoval o výběrovém řízení. K posouzení bylo předloženo 8 nabídek, 1 byla vyřazena z důvodu nesplnění
podmínek výběrového řízení. Nejvýhodnější nabídku podala firma PROPLAST spol.s r.o. ÚSTÍ NAD ORLICÍ. Podmínky
výběrového řízení byly splněny. Protokol z výběrového řízení přiložen k zápisu. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: výsledek výběrového řízení a stanovuje pořadí nejvýhodnějších nabídek dle návrhu hodnotící
komise.
Rada města ukládá: uzavřít Smlouvu o dílo s firmou PROPLAST spol.s r.o. ÚSTÍ NAD ORLICÍ.
Zodpovídá: starosta                                                                         Termín: do 31.8.2011
 
7) Technické služby – CENTEP, spol. s r.o.
K tomuto bodu byl přizván pan Roman Hirka – jednatel společnosti CENTEP, spol. s r.o.. Tajemník podal informace
k předloženým návrhům nájemní a servisní smlouvy, dále informoval o převedení zaměstnanců vykonávající technické
služby pod Město Rokytnice v Orlických horách. Dále tajemník seznámil s ceníkem technických služeb, podle kterého
fakturovala CENTEP úkony dle ceny o dílo.  Město Rokytnice v Orlických horách pro fakturování prací pro jiné subjekty bude
účtovat podle tohoto ceníku a nakonec byla projednána změna v organizačního řádu města ve vztahu k převedeným
činnostem. Po krátké diskuzi byly předložené materiály schváleny.
Rada města schvaluje:
a)      uzavřít s CENTEP spol. s r.o. nájemní smlouvu na nájem komunální techniky dle předloženého návrhu,
b)      uzavřít s CENTEP spol. s r.o. servisní smlouvu na zajišťování servisu komunální techniky dle předloženého návrhu,



c)      uzavřít s CENTEP spol. s r.o. smlouvu o převedení pracovníků technických služeb na Město dle předloženého návrhu,
d)      ceník technických služeb Města s platností od 1.7.2011,
e)      změnu v Organizačním řádu Města Rokytnice v Orlických horách.
 
8) Nápravná opatření - Zápis o výsledku kontroly – MěÚ, MŠ, MSB
Tajemník podal informaci k nápravným opatřením, kdy byla přijata opatření vycházející ze zápisu o výsledku kontroly a
určeny zodpovědné osoby. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: přijaté opatření vycházející ze zápisu o výsledku kontroly.
 
9) Nákup vozidla – Muzeum Pevnost Hanička
Starosta podal informaci o nákupu vozidla pro Muzeum Pevnost Hanička. Předložil návrh na nákup vozidla na úvěr. Rada
města po krátké diskuzi rozhodla vzít předložené informace na vědomí.
Rada města bere na vědomí: předloženou nabídku na nákup vozidla včetně nabídky úvěru.
 
10) Úprava mzdových prostředků – Muzeum Pevnost Hanička
Starosta podal informaci o zájmu přijmout zaměstnance na neobsazené pracovní místo  organizační složky Muzeum Pevnost
Hanička. Rada města po krátké diskuzi schválila obsadit pracovní místo s uzavřením pracovní    smlouvy na dobu určitou.
Rada města schvaluje: obsazení pracovního místa s uzavřením pracovní smlouvy na dobu určitou.
 
11) Záměr nabídky nájmu – Párty stan – Anenská pouť
Starosta podal informaci o nabídce nájmu Párty stanu na Anenskou pouť. Žádný zájemce se ve stanovené lhůtě nepřihlásil.
Po krátké diskuzi rada vzala na vědomí.
Rada města bere na vědomí: žádná nabídka na pronájem Párty stanu na Anenskou pouť nebyla podána.
Rada města ukládá: nadále vést jednání k hledání  vhodného nájemce za podmínek uvedených ve výzvě.
Zodpovídá: starosta                                                                         Termín: do 15.7.2011
 
12) Královéhradecký kraj - Smlouva o poskytnutí dotace (INFO)
Starosta podal informaci o Smlouvě o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje Hradec
Králové na podporu činností turistických informačních center. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: uzavřít Smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace na podporu turistického informačního
centra.
 
13) Střet zájmů
Tajemník předložil stanovisko Ministerstva vnitra k dotazům ke střetu zájmů. Po krátké diskuzi bylo stanovisko vzato na
vědomí a bylo uloženo podat žádost o doplňující vyjádření.
Rada města bere na vědomí: odpověď Ministerstva vnitra – odbor dozoru a kontroly veřejné správy v souvislosti
s výkonem člena dozorčí rady obchodních společností města.
Rada města ukládá:
-                požádat Ministerstvo vnitra o doplnění vyjádření
-                po obdržení doplňujícího stanoviska následně seznámit s vyjádřením ostatní členy zastupitelstva města
Zodpovídá: tajemník                                                                        Termín: 31.7.2011
 
14) Smlouva o pronájmu – p. Jiří Štauber
Starosta podal informaci o Smlouvě o pronájmu nápojového automatu na teplé nápoje do objektu Muzeum Pevnost Hanička.
Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: uzavřít Smlouvu o pronájmu nápojového automatu Sagoma H5 na teplé nápoje PROMATIC Jiří
Štauber.
 
15)Výběrové řízení – vedoucí Finančního odboru
Tajemník podal informaci o výběrovém řízení na vedoucí finančního odboru. Byl předložen protokol o hodnocení uchazečů.
Rada byla seznámena s pořadím, které stanovila komise.
Rada města schvaluje: jmenování vedoucí Finančního odboru – Ing. Luboš Tylš s nástupem od 1.9.2011.
 
16) JUNÁK–svaz skautů a skautek ČR Žamberk- žádost o nájem pozemků
Tajemník podal informaci k žádosti o nájem pozemků. Nebyly žádné připomínky.
Rada města souhlasí: s konáním tábora Junák – svaz skautů a skautek ČR Žamberk.
Rada města schvaluje: zveřejnění záměru o nájem část pozemků č.834 v k.ú. Panské Pole a nájem část pozemků
v k.ú.806/5 v k.ú. Panské Pole.
Zodpovídá: tajemník                                                            Termín: 15.7.2011
                                       
17) OREDO s.r.o. – změna jízdních řádů
Tajemník podal informaci ke změně jízdních řádů. Nebyl žádné připomínky.



Rada města bere na vědomí: návrh železničního jízdního řádu 2011/2012.
 
18) Žádosti o poskytnutí dotace na podporu kultury
Starosta podal informaci o žádostech na podporu kultury. Nebyly připomínky.
Rada města schvaluje: poskytnout dotaci na podporu kultury a neziskových aktivit ve výši:
20.000,-Kč – František Grulich, Rokytnice v Orlických horách
8.000,-Kč - DOMOV NA STŘÍBRNÉM VRCHU, Rokytnice v Orlických horách
15.000,.Kč - SRPŠ při Základní škole Rokytnice v Orlických horách
 
19)  ČR-Správa státních hmotných rezerv – smlouva o nájmu nebytových prostor-veřejné WC
Starosta podal informaci o smlouvě o nájmu nebytových prostor. Rada města po krátké diskuzi schválila předloženou
smlouvu a doporučila jednat s Českými dráhami o spoluúčasti na nájemném.
Rada města schvaluje: Smlouvu o nájmu nebytových prostor s ČR-Správou státních hmotných rezerv.
Rada města ukládá: jednat s Českými dráhami o spoluúčasti na nájmu nebytových prostor.
Zodpovídá: starosta                                                                         Termín: 31.8.2011
 
20) Komunitní plánování sociálních služeb-Rokytnicko
Eva Tuharská předložila návrh sociálně zdravotní komise o komunitním plánování pro Rokytnici v Orlických horách. Nebyly
připomínky.
Rada města schvaluje: rozšíření oblasti působení sociálně zdravotní komise o komunitní plánování pro území města
 Rokytnice v Orlických horách.
 
21) Informace – 1.FC a TJ AFK UNION
Starosta města seznámil radu města s písemným materiálem, který zpochybňuje poskytování výše dotace z rozpočtu města
sportovnímu klubu 1.FC v souvislosti s opět rozjitřenými vztahy mezi 1.FC a AFK UNION.
Rada města bere na vědomí: informace o vztazích mezi 1.FC a AFK UNION.
 
22) Nabídka zařízení pro hasiče – Kupní smlouva
Starosta podal informaci o nabídce nákupu staršího zařízení pro hasiče – hydraulické rozpínací zařízení na náhradní díly do
vozidla k zásahům u dopravních nehod. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje:
-         uzavřítkupní smlouvu s Městem Červený Kostelec na nákup zařízení pro hasiče
-         uhradit nákup z dotace od Královéhradeckého kraje na podporu jednotek SDH JPO II
 
23) Návrh bytové komise
Místostarosta Petr Mareš seznámil přítomné s návrhem Bytové komise prodloužit nájemní smlouvy a uzavřít nájemní
smlouvy k přidělení bytů v majetku města. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje:
a)      prodloužení nájemních smluv dle návrhu Bytové komise, který je přílohou zápisu.
b)      Uzavřít nájemní smlouvy:
-         k bytu 1+1 v čp. 260/16, se slečnou Petrou Michaličkovou od 1.7.2011 do 30.9.2011
-         k bytu 1+1 v čp. 268/1, s panem Jakubem Michálkem od 1.7. 2011 do 30.9.2011
-         k bytu 2+1 v čp. 259/13, s Petrou Horákovou od 1.7.2011 do 30.9.2011.
 
24) SÚS Královéhradeckého kraje, a.s., nájem pozemku ( pouť )
Tajemník předložil návrh nájemní smlouvy se SÚS Královéhradeckého kraje a.s., na nájem části pozemku tělesa silnice II/319
v rámci záboru atrakcemi při pořádání Anenské pouti. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: uzavřít s  nájemní smlouvu se SÚS Královéhradeckého kraje a.s., na nájem části pozemku tělesa
silnice II/319 při pořádání Anenské pouti dle předloženého návrhu.
 
O usnesení hlasováno jako o celku: 4 pro, 0 proti, 0 zdržel.
 
Jednání skončeno: v 19,30 hodin
 
 
                                                           Petr Hudousek, starosta města
Ověřovatelé:
 
Petr Mareš
Eva Tuhárská


